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Summary

        
In an open study involving 30 schizophrenic patients the neuroleptic threshold dose (measured via Haase's graphopathological test), the maximum dose, and the maintenance dose were determined. The neuroleptic threshold dose was 5.6 mg/day (0.08 mg/kg body weight); the maximum dose was 11 mg/day (0.16 mg/kg body weight); and the maintenance dose was 6 mg/day (0.09 mg/kg body weight). With reference to the effectiveness, good to very good results were obtained in 19 cases. Regarding side effects 15 patients complained of extrapyramidal disturbances, this was to be expected in view of the study design aiming at the determination of the maximum dose level. When administered in one single dose in the evening, bromperidol influenced the night sleep positively, so that sleep-inducing drugs could be reduced, and, in some cases, even dispensed with.


      
        
Zusammenfassung

        
In einer offenen Studie an 30 Schizophrenen wurden die neuroleptische Wirkungsschwellendosierung (gemessen mittels des Haaseschen graphopathologischen Tests), die maximale Dosis und die Erhaltungsdosis bestimmt. Die neuroleptische Wirkungsschwellendosis betrug 5,6 mg täglich (0,08 mg/kg KG), die maximale Dosis 11 mg täglich (0,16 mg/kg KG) und die Erhaltungsdosis 6 mg/Tag (0,09 mg/kg KG). In 19 Fällen wurden gute bis sehr gute Ergebnisse erzielt. 15 Patienten klagten über Nebenwirkungen in Form von extrapyramidalen Störungen. Dies war zu erwarten, da das Ziel der Studie die Bestimmung der Maximaldosierung war. Bei Verabreichung in einer Einzeldosis beeinflußte Bromperidol den Nachtschlaf in positiver Weise, so daß die Verabreichung von Schlafmitteln teils reduziert und teils ganz vermieden werden konnte.
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